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Innledning
Uttalelsen gis
¤ Personlig
Opplysninger om innsender
Fornavn

Arne
Etternavn

Berg
Adresse

Matre 23
Postnummer

5984
Poststed

MATREDAL
Telefon

41047109
E-post

arne@bergfritid.no
Opplysninger om foretak/lag/forening

Uttalelse
Har du/dere fått tilsendt høringssaken i adressert sending fra kommunen
¤ Ja
Navn på høringssaken

Kommunesammenslåing
Dato på kommunens høringsbrev

Saksnr./ref.nr.
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Uttalelse til saken

Viser til folkemøte og tilsendt informasjonshefte.

Ang intensjonsavtale "Nordhordland"

Kapittel 5
Avtalen bærer preg av å ivareta de gamle kommuenstrukturene inn i den nye storkommune. Det ser en bla ved at
lokal- og nærsenter skal opprettholdes i ytre akse av Masfjorden/Gulen med Sandnes, Hosteland og Eivindvik. I en
ny storkommune vil det være naturlig og også ivareta den nye indre aksen knytt til E39 med Matre, Haugsvær,
Brekke, Oppedal.

Kapittel 6 Demokratimodellen
En av de stor fordelen med Norge er høy grad av tillit og respekt for institusjoner, politikere og maktapparat.
Lokaldemokratiet er en bærebjelke for dette, hvor vi kjenner mange politikere. I en ny storkommune med 43
kommunestyrerepresentanter blir det statistisk sett 2 fra Masfjorden. Det er stor fare for at distriktene blir
underrepresenterte ved at det folketunge / sterke områdene kummulerer inn sine folk.

Foreslår derfor at hovedutvalgene også skal bestå av politikere innvalg av partiene, og ikke bare gjennomgående
representasjon fra Kommunestyret. Da vil partiene kunne kompensere områder etc som er blitt underrepresentert.
Slik kan man sikre at det blir aktive politikere rundt om fra hele den nye storkommunen, og et av mine
hovedargument mot storkommuene blir kompensert noe.

For øvrig oppfatter jeg av hjemmesiden at det er avtaletekstene i de 2 intensjonsavtalene som er på høring - og
ikke hvilket alternativ som er best, hvordan det skal stemmes, eller hva med å bestå som Masfjorden kommune.

Men jeg forutsetter at det gis informasjon om konsekvensen av å fortsatt være egen kommune. Svein Helge kom
med noen på slutten av folkemøtet. Denne informasjon er grunnleggende for å kunne ta et fornuftig valg ved
folkeavstemminga. Og da må dette komme i god tid før 23. mai.


